
Verslag 16-10-2024 werkgroep Leefbaar Hulten  
 

Data 2024 vergaderingen :
Donderdag 7 maart 
Woensdag 10 april  
Dinsdag 28 mei  
Maandag 1 juli  

Donderdag 5 september  
Woensdag 16 oktober  
Dinsdag 26 november  
Maandag 6 januari 

 
AANWEZIG (geel is afwezig):
Michel v Boxtel 
Sandra Diepstraten 
Marion Patist 
Corné de Vet vervanger Els v.d. Heijst  
Corné van Broekhoven 

Corrie Gillis 
Hans Mertens 
Ton Brouwers 
Ben van Broekhoven 
Ingrid Veroude

 
 

                            
 
Woningbouw 

- Vestiging van voorkeursrecht is van de locatie af. Nog geen woonbestemming 
afgegeven. Wellicht wordt er een doorstart gemaakt als bedrijfsbestemming.  

- Advies m.b.t. rattle noise is nog niet ontvangen of naar de raad gegaan en is ook nog 
niet besproken in bestuur belangenvereniging.  

- Aan Els en Corry de vraag mee terug te nemen naar het bestuur of het bestuur acties 
vanuit Leefbaar Hulten richting gemeenteraad mee ondersteunt.  

- Michel pakt de lead, Marion ondersteunt voor het plannen van deze acties.  
- Initiatief m.b.t. het schooltje is ingediend, wordt nu beoordeeld door een commissie 

en wordt als het goed is, in december in de raad behandeld. Toevoeging 22 okt; in de 
raad van 28 oktober wordt door indiener, Marieke Bosscher, ingesproken. In 
commissie ruimte 03-12-2024 wordt onderwerp inhoudelijk behandeld  

 
N282; Arjan Wierckx vraagt op 29 oktober overleg met afvaardiging inwoners Hulten over  
           vervolgwerkzaamheden Rijksweg en Oude Baan bbb.  
           Hans Mertens, Corné de Vet, Michel van Boxtel en 
           Frans Daniels zijn daarbij aanwezig. Verzoek is ook Oude Baan binnen de bebouwde 
           kom te bespreken  
 
Rattle noise  

- 18 referentiehuizen worden aangepakt en er wordt gekeken wat de gevolgen zijn. 
Hierna hoopt men tot een standaardaanpak te komen.  

 
Mogelijke terrein sportveld  

- Hiervoor zou een stuk weiland gekocht moeten worden. Hierop zouden 
koningsspelen worden georganiseerd, sportveld.  

- Een kleine afvaardiging zoekt locaties op kaart, zie verder Sportveld.  
- Corry en Ingrid gaan hier verder mee aan de slag en hebben binnenkort overleg met 

gemeente.  
 
Onderhoud speelbos en Hulten algemeen 

- Marion heeft na vorige vergadering een mail uitgedaan naar gemeente met aantal 
concrete vragen. Geen antwoord gehad.  
Recent contact gehad met Lois van Dijk, nieuwe medewerker gemeente, zij probeert 
nu namens gemeente antwoorden op de diverse vragen te krijgen.   



- Er is een masterplan integraal beheer 2024 -2027 Gilze Rijen, de kern Hulten komt 
hier niet in voor. Vragen hierover zijn gesteld, Lois van Dijk gaat erachter aan.  
 

 
Jeu de boulesbaan  

- Parochie vindt het in principe een prima plan maar willen graag even kijken hoe ze dit 
op moeten schrijven. Corry en Ingrid hebben contact met Toos Snijders.  

 
QR fitroute  

- Er komt voorlopig niets  
 
Gebiedsverkenning  

- We wachten even af, is een droombeeld.  
 
WVTTK 

- Volgende vergadering 26 november  
- Klavertje 4 niet meer op de rotonde, vraag wordt uitgezet bij omgevingsmanager 

provincie. Toevoeging 22 okt ; het lijkt een financiële kwestie, Gemeente heeft nog 
budget over van de raad dus kan meedenken met verplaatsingskosten. Gert-Jan 
Koppelman en Geert Schrijvers kunnen dit met elkaar afstemmen.  

- Onderhoud schoolplein en speelbos: Corry onderzoekt mogelijkheden voor 
schoffelcontract.  

- Onderhoud Kerkklokken, Volgens gemeente is Bisdom eigenaar en weet welke 
afspraken hierover gemaakt zijn.  

 
 
 
Sportveld  
Zoek locaties worden gesproken.  
 

 
 

 
 


